
GESTIÓ MUNICIPAL

4 4  fl LA PLAÇA DE CAN TORRENT , QUE

QUAN NOSALTRES VAREM ENTRAR ERA EDI-

FICABLE UN CENT PER CENT , ARA HI HAU-

r A m o l t  m £ s ESPAI VERT ^

"S is  arbres cue es t a l le n  és percuè estàn ma- 

.a lts  o morts, l la v o rs  se 'n  tomen a p lantar de 

:>etits.Ara n'hem plantat cent i  pico a la  ’.Tiran

ia . S empre en tomem a plantar.També en la. oues- 

; ió  de medi ambient hem nete.jat algunes fon ts , es 

rB. abordar e l  problema de l 'u ra n i . . .  e tc . "

-En cuant a ls  arbres de la  carre tera  d'Arbú- 

:ies,Aduina raó h i ha per d e ixa r- los  pelats?

"3 é ,aou e l ls  arbres s havien de podar però 

reconec cue es van passar una mica."

Jrbanisme:el o la  general és molt c o n f l ic t iu .

-A urbanisme i  obres públicues és potser a on 

ai ha més fe in a  perouè hi entra e l pla general,

La cobertura de la  r i e r a , e l s  espais verts...Com 

ra to t  a ix ò . .

"31 oue ens porta més fe in a  i  potser no es 
;/eu és e l  pla general.Ja hi portem dos anys,s'han

fe t  centes de reunions amb gent implicada o a fe c 

tada, i  això provoca molta len t itu d .3s  va f e r  una 

exposició pública per f e r  preguntes, e t c . . .

-Hi va a s s is t i r  gent?

"No la  oue h i havia d 'haver a s s is t i t .A c u í  pas- 

sa una cosa,tothom c r i t i c a  però a l 'h o r a  de f e r -  

ho de v e r i t a t , devant de la  gent oue pot contes

ta r  ningú ho fa.¡Moltes coses de le s  oue s'exposà 

ven als  bar3 s 'havien d 'exposar a l là  i  no es va 

f e r "  .

-De la  cobertura de la  r ie ra  fa  molt temps 

oue se 'n  parla però sembla que encara no hi ha 

res concret. . .

"Juan vam entrar a l'ajuntament semblava oue 

això estava molt més avançat del oue realment 

vam trobar .H i havia un pro jec te  in i c i a l  de l íàny 

63;a l 71 es va reformà i  a l 76 se 'n  va f e r  un 

a ltre .E n  d e f in i t i v a ,  però,no h i havia res c la r .  

Després de molts problemes vam d ec id ir  començar 

de zero i  f e r  e l p ro jec te .A ra  això ha passat a 

Barcelona,percuè hem demanat una subvenció,i ani 

rem a Madrid per veure s i  h i ha p o s s ib i l i t a t s  de 

començar av ia t^S i no ens donen la  subvenció còrner 

çarem amb e l  material cue ja  tenim."

-Un a l t r e  problema greu a Sant H i la r i  és la  

manca d 'espa is  ve r ts .H i ha p o s s ib i l i t a t s  d'acon- 

sseguir-ne?

"M ira ,e l  patrimoni de Sant H i la r i  és molt pe

t i t .  Ara s 'e s tà  aconsseguint cue ouan una perso

na fa  una u rban itzac ió ,no ho concedim sense cue 

h i hagin uns avals bancaris cue es responsab ilit  

zin de oue acabi to ts  e ls  serve is  i  a més oue ce 

d e ix i  e ls  serve is  oue corresponen ; i  en ouant a 

le s  oue ja estàven començades s 'ha arr iba t a un 

acord percuè cedeixin  un 10$.Això fa  oue e l  pa
trimoni s igu i yés am pli.S i a l seu temps, d'acord

amb la  l l e i  del s ò l , s 'haguèssin deixat aouests 

espais ara no ens trobaríem amb tants problemes'!

-Però àl mitg del poble d'on les  treureu le s  

zones verdes . . .

"Ara de moment hi haurà e l terreny del costat 

àel Casal dels A v is .S i  s 'aprova e l p la ,a  la  p la

ça de can Torrent hi hauràn molts més espais ja
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